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KOMISIA PRE ŽIVOTNÉ PROSTREDIE A KLIMATICKÚ ZMENU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

 
  
 

Zápisnica zo zasadnutia spojenej Komisie pre životné prostredie a klimatickú zmenu 
MsZ  (ďalej aj ako ,,Komisia“)a Komisie územného a strategického plánovania 

a výstavby, zo dňa 21. 11. 2023 o 16:30 hod. 
 
 
 
Prítomní členovia Komisie pre životné prostredie a klimatickú zmenu: 
Jakub Kuruc, PhD., Ing. Lenka Milincká, Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Martin Vlačiky, 
PhD., Mgr. Michal Sabo, Mgr. Vladimír Mokráň, Mgr. Lucia Szabová, Mgr. Matúš Čupka, 
Igor Polakovič 
 
 
Ospravedlnení – neprítomní členovia Komisie pre životné prostredie a klimatickú 
zmenu: 
 Ing. Jakub Mrva, MSc.,Samuel Achberger,  
 
Ďalší zúčastnení: 
Mgr. Michal Belica, JUDr. Zuzana Kirschnerová, tajomník komisie, Ing. Peter Virsík, Ing. 
Michal Compeľ, Ing. Ivan Petro a členovia Komisie územného a strategického plánovania 
a výstavby 
 
Začiatok rokovania: 16:30 hod.  
  
Zasadnutie otvorili Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, predsedníčka komisie územného 
a strategického plánovania a výstavby (ďalej ako „KUaSPaV“) a p. Jakub Kuruc, 
predseda komisie životného prostredia a klimatickej zmeny (ďalej ako „Komisia“).   
   
 
Návrh programu v pozvánke:  
 

1. Otvorenie  

2. Návrh rozpočtu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava na roky 
2024 - 2026  

3. Predloženie projektu Čerešňový sad – Legionárska  
 
4. Rôzne  

 
 
 

1. Otvorenie 
 
P. Kuruc uvítal prítomných členov obidvoch komisii a uviedol body stretnutia, o ktorých 
sa následne hlasovalo.   
Komisia bola uznášaniaschopná od 16:30 hod. v počte  členov 7 z 11, všetci členovia 
Komisie sa pripojili k zasadnutiu online. Komisiou bol schválený návrh programu v zmysle 
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pozvánky. O 17:10 sa k stretnutiu pripojil p. Mgr. Martin Vlačiky. P. Milincká sa odpojila 
po hlasovaní k bodu 2 programu.  
 
Hlasovanie o programe :   
Prítomní členovia Komisie: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
 

2. Návrh rozpočtu na rok 2024  
Prezentujúci: Ing. Michal Compeľ  

  
K prezentácii, ktorú odprezentoval p. Compeľ následne členovia Komisie viedli diskusiu, 
p. Milincká položila otázku, týkajúcu sa dotácií na kontajnerové stojiská, ktoré nie sú 
aktuálne zahrnuté v predloženom rozpočte.  
P. Belica uviedol, že sekcia životného prostredia do návrhu rozpočtu zahrnula aj dotácie 
na kontajnerové do kapitálových výdavkov, táto položka bola vyškrtnutá. Členovia 
Komisie sa po dlhšej diskusii zhodli, že vzhľadom na aktuálnu situáciu hlavného mesta 
nebudú trvať na tom, aby boli dotácie na kontajnerové stojiská zahrnuté aktuálne do 
rozpočtu, ale do budúcna by bolo vhodné, aby mesto v prípade finančných možností 
túto položku zahrnulo do rozpočtu.  
P. Kuruc uviedol, že Komisia bude žiadať o vyhodnotenie schémy  poskytnutých dotácií  
na kontajnerové stojiská. 
 Na záver p. Compeľ odprezentoval informatívny materiál ohľadom navyšovania sadzieb 
dane z nehnuteľností a za odvoz odpadov, ktorý bol súčasťou návrhu rozpočtu.   
  
Uznesenie:  
Komisia životného prostredia a klimatickej zmeny Mestského zastupiteľstva hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy po prerokovaní materiálu Návrh rozpočtu 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava na roky 2024 - 2026  odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy prerokovať a 
schváliť predložený materiál Návrh rozpočtu hlavného mesta Slovenskej republiky 
Bratislavy na roky 2024 – 2026.  
  

Hlasovanie: 
Prítomní členovia Komisie: 8 , za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1  

Návrh uznesenia bol prijatý.  
 

3. Predloženie projektu Čerešňový sad – Legionárska  
Prezentujúci: Ing. Peter Virsík   
  
K materiálu neboli pripomienky.   
  
Uznesenie:  
Komisia životného prostredia a klimatickej zmeny Mestského zastupiteľstva hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy schváliť  
1. predloženie projektu "Čerešňový sad – Legionárska" – Program Slovensko, ktorého 
ciele sú v súlade s platným programom rozvoja mesta;   
2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;   
3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške 54 
570 EUR, t. j. vo výške 15% z celkových oprávnených výdavkov;  
4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  
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Hlasovanie členov komisie:   
prítomní: 8  za: 8  proti: 0   nehlasovali: 0 
Návrh uznesenia bol prijatý.  
  
 

4. Rôzne – nepredložený. 
Predseda Komisie prítomným poďakoval za účasť a Komisiu ukončil o 17:30 hod..  
 
 
 
 
 

___________________________ 
Jakub Kuruc 
predseda Komisie  

 
 
Zapísala:  
 
___________________________ 
JUDr. Zuzana Kirschnerová 
tajomníčka Komisie 
 
v Bratislave, dňa 21.11. 2023 
 
 

 

 

 


